

推荐信

至可能涉及的人士

亲爱的冯艾博先生，

我和我的家人要亲自感谢您和您的工作人员给予我的签证申请的专业服务。

我真的很高兴，我没有保留，并毫不怀疑的使用了我朋友介绍使用您的签证服务。

您的服务非常专业，无时无刻地处理我的案件而且时常再次保证我们的申请进程进展的很好，这帮助我在等待最后批准时舒减我的压力。

在今后，我将时常向所有希望申请签证的朋友对推荐您的专业服务。

谢谢您，继续向您的良好的工作迈进

祝愿您的事业永远美好！

Dhanapal 与家庭成员

2007年11月18日

印度

LETTER OF RECOMMENDATION

To Whom It May Concern

Dear Mr. Albert Pang,

I and my family wish to personally thank you for your professional service which you and your staffs have given to me in my Visa Application.

I am really glad that I have no reservation and doubt to have used your service on the recommendation of all my friends who have used your service before in their visa application.

You have worked very professionally in your dealing with me all the time and have always assured and reassured me that the process is going on well and this had helped me to release the pressure of waiting for the final approval.

In future, I shall always keep on recommending all my friends who wish to apply for visa to use your professional service,

Thank you and keep up with your good work!

Best Wishes Always In Your Business!



*Dhanapal & Family
India
18-11-2007*